
Oświadczenie złożone przez senatorów 

Macieja Klimę, Kazimierza Jaworskiego, Waldemara Kraskę,  

Andrzeja Matusiewicza i Grzegorza Wojciechowskiego 

na 35. posiedzeniu Senatu 

w dniu 20 czerwca 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska 

Szanowny Panie Premierze! 

Ustawa o refundacji leków, środków spożywczych specjalnego przeznaczenia żywieniowego oraz wyro-

bów medycznych obowiązuje od 1 stycznia 2012 r., jednak można już zauważyć spore trudności, z jakimi 

borykają się szpitale po wprowadzeniu tej ustawy. Wprowadza ona sztywne ramy cenowe dla szpitali doko-

nujących zakupu leków. Szpitale zmuszone są do wydatkowania większych środków finansowych na leki w 

porównaniu do okresu przed wprowadzeniem ustawy refundacyjnej. 

Dlatego prosimy o przedstawienie informacji w tym zakresie i odpowiedź na następujące pytania. 

1. O ile wzrosły wydatki szpitali po wprowadzeniu ustawy refundacyjnej? 

2. O ile i w przypadku jakich grup lekowych wzrosły wydatki szpitali na zakup leków po wprowadzeniu 

ustawy refundacyjnej? 

Z wyrazami szacunku 
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Grzegorz Wojciechowski 




